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Op zaterdag 12-04-2025 konden de inwoners van Nieuw-Vennep in de van Zantenhal zich laten 

informeren over het betaald parkeren in de wijken rond het Pionier-Bols terrein. Ook Forza! was de 

hele dag aanwezig en heeft met heel veel bewoners gesproken. Uit die gesprekken distilleerde we 

een aantal voorwaardelijkheden voor het breed accepteren van het betaald parkeren die we u graag 

in de vorm van schriftelijke vragen voor leggen: 

• Heel veel huishoudens hebben vanwege uiteenlopende redenen meer dan 2 auto’s. Bent u 

bereid om met een soort uitsterfconstructie, dat wil zeggen totdat een woning van eigenaar 

wisselt, per adres meer dan 2 parkeervergunningen af te geven? Zo nee waarom niet 

• Er zijn ouder mensen die dagelijks bezoek krijgen van kinderen die elders wonen. Meestal 

vanwege (mantel)zorgtaken. Bent u bereid om voor zorgverleners een uitzondering in het 

betaald parkeren in te bouwen? Zo nee waarom niet? 

• De huidige busverbinding blijkt in de ochtendspits overvol en deze drukte escaleert in 

gevallen in onhebbelijkheden. Bent u zich hiervan bewust? 

• We weten dat er een busverbinding bijkomt. Hoe borgt u dat er voldoende capaciteit zal zijn 

om van hoogwaardig vervoer te kunnen spreken? 

• Bewoners van de wijken net buiten de zone van betaald parkeren maken zich zorgen dat er 

vanuit de betaalde zone bij hen geparkeerd zal gaan worden. Hoe gaat u er voor zorgen dat 

ook in deze  gevallen er geen sprake gaat zijn van een verminderde beleving van de 

woonomgeving voor de bestaande bewoners? 

• Bewoners geven aan bang te zijn dat de huidige kosten voor een parkeervergunning zomaar 

verhoogd kunnen worden. Bent u bereid om in het raadsvoorstel waarmee we betaald 

parkeren in gaan voeren een zin op te nemen die garandeert dat deze kosten nooit meer 

zullen stijgen dan de inflatie? Zo nee waarom niet? 

• Bewoners geven aan bang te zijn voor waardeverlies van hun woning door het invoeren van 

betaald parkeren. Heeft er onderzoek plaatsgevonden of bent u bereid onderzoek te doen of 

deze angst gegrond is? Zo nee waarom niet? 

• Ons werd duidelijk dat voor de meeste mensen de vergoeding voor het betalen van een 

parkeervergunning niet het grootste probleem vormt dan wel de mogelijke achteruitgang ten 

opzichte van de huidige situatie. Bent u bereid om waar nodig met de omwonenden samen 

het parkeerregime zodanig vorm te geven dat voor de huidige bewoners de situatie min of 

meer hetzelfde blijft? Zo nee waarom niet? 

• Een inwoner in een rolstoel gaf aan nu al problemen te hebben. Kunt u ons vertellen hoe je 

bij ons in de gemeente een gereserveerde plek op kenteken kunt aanvragen en of hier kosten 

mee gemoeid zijn? Zo ja welke? 

• Bent u bereid om voor mensen met (een) elektrische auto(s) waarvan wordt aangenomen 

dat ze een parkeerplek op eigen terrein hebben net zo te behandelen als de overige 

omwonenden door ze de mogelijkheid te bieden op straat te laden? Zo nee waarom niet? 

Namens Forza! 
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